
Zápisnica 
z 21. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Parchovanoch 

konaného dňa 20. 10. 2022 

 

Prítomní:  

 

Starosta obce:  JUDr. Juraj Guzej 

 

Poslanci:  Jaroslav Antolík  

Mgr. Ján Bača 

Mgr. Marián Hazuga 

Ján Obrin 

Ing. Maroš Obrin 

Stanislav Tutko 

Bc. Jozef Vaňo 

 

Kontrolór obce:    Ing. Martina Havrišová 

 

Neprítomní:   Peter Bálint 

Bc. Michaela Bálintová DiS.art. 

 

 

Ostatní prítomní: Jozef Bača 

    

 

PROGRAM: 

 

1. Otvorenie 

2. Kontrola uznesení 

3. Interpelácie poslancov 

4. Schválenie zmien a doplnkov č. 2 ÚPN obce Parchovany a Dodatku č. 2 ku VZN 

č. 1/1995, ktorým sa vyhlasujú zmeny a doplnky č. 2 záväznej časti ÚPN Obce 

Parchovany 

5. Rozpočtové opatrenia  

6. Prejednanie žiadosti ZŠ Parchovany o navýšenie stravného v školskej jedálni 

7. Schválenie výšky preklenovacieho úveru na financovanie spoluúčasti ku projektu: 

„Zvýšenie kvality a bezpečnosti VP Parchovany“ 

8. Rôzne 

9. Záver 
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Ad 1. Otvorenie zasadnutia 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril JUDr. Juraj Guzej, starosta obce a privítal 

zástupcu obce, kontrolórku obce, prítomných poslancov a občanov na obecnom zastupiteľstve.  

Skonštatoval, že zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Pani poslankyňa Bc. Michaela Bálintová 

DiS.art. sa zo zdravotných dôvodov ospravedlnila. 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí Jaroslav Antolík. a Mgr. Ján Bača, za 

zapisovateľa bol navrhnutý Ing. Maroš Obrin. Za tento návrh hlasovali poslanci takto: 

 

Hlasovanie: za: 5, Jaroslav Antolík  

Mgr. Ján Bača 

Mgr. Marián Hazuga 

Ján Obrin 

Ing. Maroš Obrin 

 

proti: 0, 

zdržal sa: 0, 

neprítomní: 2, Stanislav Tutko 

    Bc. Jozef Vaňo 

 

Starosta sa spýtal prítomných poslancov a kontrolórky obce, či má niekto návrh na 

doplnenie bodu do programu. Nikto nedoplnil žiaden bod do programu, starosta obce dal 

hlasovať za predložený program.  

 

 

Schválený program: 

 

1. Otvorenie 

2. Kontrola uznesení 

3. Interpelácie poslancov 

4. Schválenie zmien a doplnkov č. 2 ÚPN obce Parchovany a Dodatku č. 2 ku VZN 

č. 1/1995, ktorým sa vyhlasujú zmeny a doplnky č. 2 záväznej časti ÚPN Obce 

Parchovany 

5. Rozpočtové opatrenia 

6. Prejednanie žiadosti ZŠ Parchovany o navýšenie stravného v školskej jedálni. 

7. Schválenie výšky preklenovacieho úveru na financovanie spoluúčasti ku projektu: 

„Zvýšenie kvality a bezpečnosti VP Parchovany“ 

8. Rôzne 

9. Záver 

 

Hlasovanie: za: 5, Jaroslav Antolík  

Mgr. Ján Bača 

Mgr. Marián Hazuga 

Ján Obrin 

Ing. Maroš Obrin 

 

proti: 0, 

zdržal sa: 0, 

neprítomní: 2, Stanislav Tutko 

    Bc. Jozef Vaňo 
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Po otvorení zasadnutia dal starosta obce priestor Jozefovi Bačovi, ktorý prišiel  

na obecné zastupiteľstvo. Jozef Bača poukázal na stále pretrvávajúci problém so šachtou pri 

jeho pozemku na ul. Družstevnej. Starosta obce požiadal pána Baču, aby prišiel na obecný úrad 

v priebehu budúceho týždňa. Bude mu vystavená objednávka na výstavbu železobetónovej 

šachty na ul. Družstevnej. Taktiež sa osadí kanalizačný príklop na šachtu.  

 

Na rokovanie obecného zastupiteľstva prišiel pán poslanec Stanislav Tutko. 

 

 

Ad 2. Kontrola uznesení 

 

Uznesenie č.143 - K bodu: Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k záverečnému účtu obce  

za rok 2021 

➢ Uznesenie bolo zobraté na vedomie obecným zastupiteľstvom.  

Uznesenie č.144 - K bodu: Záverečný účet obce za rok 2021 

➢ Uznesenie bolo schválené. 

Uznesenie č.145 - K bodu: Informácia o rozpočtových opatreniach 

➢ Uznesenie bolo zobraté na vedomie obecným zastupiteľstvom. 

Uznesenie č.146 - K bodu: Rozpočtové opatrenie č. 6/2022 

➢ Uznesenie bolo schválené.  

Uznesenie č.147 - K bodu: Návrh plánu kontrolnej činnosti na 2. polrok 2022 

➢ Uznesenie bolo schválené, aktuálne sa plní. 

Uznesenie č.148 - K bodu: Schválenie zriaďovacej listiny MŠ Poľná, Parchovany 

➢ Uznesenie bolo schválené a MŠ Poľná je zriadená, aktuálne sa pripravuje jej 

spustenie do prevádzky. 

Uznesenie č.149 - K bodu: Schválenie výšky poplatku za kompostéry 

➢ Uznesenie bolo schválené a plní sa. Obecný úrad po dostatočnom počte 

zaplatených kompostérov urobí rozvoz pre občanov, ktorí si kompostér zaplatili. 

Uznesenie č.150 - K bodu: Prejednanie žiadosti Anny Tóthovej, Cintorínska 202/12, 

Parchovany o odkúpenie pozemku na základe predloženého geometrického plánu 

➢ Uznesenie sa plní. 

Uznesenie č.151 - K bodu: Prejednanie žiadosti Petra Kohúta, Nová ulica 3/44, Parchovany o 

odkúpenie pozemku na základe predloženého geometrického plánu 

➢ Uznesenie sa plní. 
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Uznesenie č.152 - K bodu: Prejednanie žiadosti firmy Topagro s.r.o., Parchovany č. 166, IČO: 

36569208 o odkúpenie pozemku na základe predloženého geometrického plánu 

➢ Uznesenie sa plní. 

Uznesenie č.153 - K bodu: Schválenie zámeru prenájom nebytového priestoru vo vlastníctve 

obce Parchovany nachádzajúceho sa v budove Zdravotného strediska, súpis. č.: 463, na ulici 

Hlavnej v obci Parchovany, z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

➢ Uznesenie sa plní. 

Uznesenie č.154 - K bodu: Schválenie zámeru prenájom nebytového priestoru vo vlastníctve 

obce Parchovany nachádzajúceho sa v budove Zdravotného strediska, súpis. č.: 463, na ulici 

Hlavnej v obci Parchovany, z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

➢ Uznesenie sa plní. 

Uznesenie č.155 - K bodu: Schválenie nákupu nového vybavenia do školskej jedálne 

➢ Uznesenie je splnené. 

Uznesenie č.156 - K bodu: Schválenie finančného príspevku v čase náhlej núdze 

➢ Uznesenie je splnené. 

Uznesenie č.157 - K bodu: Schválenie dofinancovania stravného pre ZŠ Parchovany 

➢ Uznesenie je splnené. 

Uznesenie č.158 - K bodu: Schválenie navýšenia rozpočtu pre ZŠ Parchovany 

➢ Uznesenie je splnené. 

Uznesenie č.159 - K bodu: Vodozádržné opatrenia v obci Parchovany 

➢ Uznesenie beží. 

Uznesenie č.160 - K bodu: Určenie počtu volebných obvodov a počtu poslancov, ktorí sa v 

nich budú voliť a určenie rozsahu výkonu starostu obce Parchovany pre voľby do orgánov 

samosprávy obcí v roku 2022 na volebné obdobie 2022 – 2026 

➢ Uznesenie sa plní. 

 

 

Ad 3. Interpelácie poslancov 

 

Mgr. Ján Bača informoval poslancov a starostu, že sa niektorí občania sťažujú na hluk 

z multifunkčného ihriska. Starosta obce informoval poslancov, že multifunkčné ihrisko je 

aktuálne odstavené z dôvodu výstavby parkoviska. Firma, ktorá robí výstavbu si prevzala 

stavenisko a pokiaľ nebude stavba odovzdaná, multifunkčné ihrisko bude z dôvodu bezpečnosti 

uzatvorené. 
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Ad 4. Schválenie zmien a doplnkov č. 2 ÚPN obce Parchovany a Dodatku 

č. 2 ku VZN č. 1/1995, ktorým sa vyhlasujú zmeny a doplnky č. 2 

záväznej časti ÚPN obce Parchovany. 

 

Starosta obce informoval poslancov obecného zastupiteľstva o návrhu na zmenu 

územného plánu obce Parchovany. Návrh predpokladá vyčleniť priestor na výstavbu rodinných 

domov na Gaštanovej ulici obojstranne, teda aj z južnej strany. Aktuálne tam prebieha výstavba 

dvoch rodinných domov, ktorým už bola udelená výnimka na stavbu.  

Obec nemá vlastné pozemky, ktoré by vedela poskytnúť ako stavebné pozemky. 

Lokalita, kde sa na výnimku stavajú domy nie je pokrytá inžinierskymi sieťami, prípojky v 

dĺžke niekoľko desiatok metrov si zabezpečovali vlastníci pozemkov svojpomocne. O tejto 

téme sa už niekoľkokrát rokovalo a aj tento bod rokovania bol niekoľkokrát pre nedostatočný 

počet poslancov odložený. Starosta obce dal potom hlasovať o schválení zmien a doplnkov č.2 

ÚPN obce Parchovany a dodatku č.2 ku VZN č. 1/1995: 

 

Hlasovanie: za: 3, Ján Obrin 

Ing. Maroš Obrin 

Stanislav Tutko 

 

proti: 3, Jaroslav Antolík  

 Mgr. Ján Bača 

 Mgr. Marián Hazuga 

zdržal sa: 0, 

neprítomný: 1, Bc. Jozef Vaňo 

 

Poslanci neschválili doplnok č.2 ÚPN obce Parchovany a Dodatok č.2 ku VZN 

č.1/1995. K tomuto bodu nebolo prijaté žiadne uznesenie. 

 

 

Ad 5. Rozpočtové opatrenia 

 

Starosta obce otvoril diskusiu k rozpočtovým opatreniam. Rozpočtové opatrenia a správu 

audítora obdržali poslanci elektronicky. 

 

Počas rokovania prišiel na zastupiteľstvo pán poslanec Bc. Jozef Vaňo. 

 

5.1 Správa audítora 

 

Poslanci nemali pripomienky ku správe audítora. Starosta obce dal hlasovať za schválenie 

správy audítora:  

 

 Hlasovanie: za: 7, Jaroslav Antolík  

 Mgr. Ján Bača 

 Mgr. Marián Hazuga 

Ján Obrin 

Ing. Maroš Obrin 
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Stanislav Tutko 

Bc. Jozef Vaňo 

proti: 0,   

zdržal sa: 0, 

 

Poslanci hlasovaním zobrali na vedomie správu audítora a prijali uznesenie č.161. 

 

 

5.2 Rozpočtové opatrenia č. 7 až 20 – granty 

 

Poslanci nemali pripomienky k rozpočtovým opatreniam 7 až 20. Starosta obce dal hlasovať 

za schválenie správy audítora:  

 

 Hlasovanie: za: 7, Jaroslav Antolík  

 Mgr. Ján Bača 

 Mgr. Marián Hazuga 

Ján Obrin 

Ing. Maroš Obrin 

Stanislav Tutko 

Bc. Jozef Vaňo 

 

proti: 0,   

zdržal sa: 0, 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva hlasovaním zobrali na vedomie rozpočtové opatrenia 

č.7 až 20 a prijali uznesenie č.162. 

 

 

5.3 Rozpočtové opatrenie č.21 

 

Poslanci otvorili diskusiu k rozpočtovému opatreniu, č.21. Položky, ktoré im neboli jasné 

vysvetlila pani Sekletárová, ekonómka obce, ktorá bola prizvaná k tomuto bodu. Poslanci   

sa u nej informovali k jednotlivým položkám rozpočtového opatrenia. Po diskusii dal 

starosta hlasovať za schválenie rozpočtového opatrenia č.21. 

 

Hlasovanie: za: 5, Mgr. Marián Hazuga 

Ján Obrin 

Ing. Maroš Obrin 

Stanislav Tutko 

Bc. Jozef Vaňo 

 

proti: 2, Jaroslav Antolík 

   Mgr. Ján Bača 

zdržal sa: 0, 

 

Poslanci schválili rozpočtové opatrenie č. 21 a prijali uznesenie č. 163. 
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Ad 6. Prejednanie žiadosti ZŠ Parchovany o navýšenie stravného  

v školskej jedálni. 

 

Starosta obce informoval poslancov, že pán riaditeľ predložil návrh na zmenu stravného 

v ŠJ pri ZŠ Parchovany vzhľadom na enormný nárast cien základných potravín a cien energií. 

Starosta otvoril diskusiu k tejto téme. Cenu stravného pre ZŠ Parchovany určuje VZN č. 10/1. 

Po diskusii sa poslanci zhodli, že je potrebné úprava VZN č.10/1. Starosta obce dal 

hlasovať za to, aby obecný úrad pripravil nové VZN, v ktorom budú zapracované navrhované 

zmeny pre ŠJ, ktoré predložil riaditeľ ZŠ Parchovany. 

 

Hlasovanie: za: 7, Jaroslav Antolík  

 Mgr. Ján Bača 

 Mgr. Marián Hazuga 

Ján Obrin 

Ing. Maroš Obrin 

Stanislav Tutko 

Bc. Jozef Vaňo 

 

proti: 0,   

zdržal sa: 0, 

 

Poslanci hlasovaním schválili vypracovanie nového VZN podľa predloženej žiadosti a prijali 

uznesenie č. 164. 

 

Ad 7. Schválenie výšky preklenovacieho úveru na financovanie spoluúčasti 

ku projektu: „Zvýšenie kvality a bezpečnosti VP Parchovany“ 

 

Starosta obce informoval poslancov, že banka nám úver schválila, potrebujeme však 

schváliť výšku úveru.  Na dofinancovanie preklenovacieho úveru nám stačí 18000 eur. Starosta 

obce dal po krátkej diskusii hlasovať za výšku 18000 eur pre financovanie preklenovacieho 

úveru ku projektu Zvýšenie kvality a bezpečnosti verejných priestranstiev obci Parchovany. 

 

Hlasovanie: za: 7, Jaroslav Antolík  

 Mgr. Ján Bača 

 Mgr. Marián Hazuga 

Ján Obrin 

Ing. Maroš Obrin 

Stanislav Tutko 

Bc. Jozef Vaňo 

 

proti: 0,   

zdržal sa: 0 

 

Poslanci hlasovaním schválili výšku 18000 eur pre preklenovací úver na financovanie 

spoluúčasti ku projektu „Zvýšenie kvality a bezpečnosti VP Parchovany” (chodník na ul. 

Staničnej k uzneseniu č. 138/2022) a hlasovaním prijali uznesenie č. 165. 
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Ad 8. Rôzne 

 

8.1 ZŠ Parchovany - návrh na úpravu nájomného telocvične 

 

Riaditeľ ZŠ Parchovany predložil návrh na úpravu sadzby nájomného telocvične v ZŠ 

Parchovany. Riaditeľ ZŠ Parchovany navrhuje 20 eur/hod. z dôvodu vysokého nárastu cien 

energií. Starosta obce otvoril diskusiu k žiadosti riaditeľa základnej školy. Starosta obce po 

krátkej diskusii dal hlasovať za návrh riaditeľa ZŠ ohľadne úpravy výšky nájomného 

v telocvični základnej školy: 

 

Hlasovanie: za: 4, Jaroslav Antolík  

 Mgr. Ján Bača 

 Ján Obrin 

Ing. Maroš Obrin 

 

proti: 1, Stanislav Tutko 

 

zdržal sa: 2, Mgr. Marián Hazuga 

Bc. Jozef Vaňo 

 

Poslanci schválili návrh riaditeľa základnej školy a zvýšili výšku nájomného v telocvični 

základnej školy na 20 eur/hod. uznesením č. 166. 

 

 

8.2 ZŠ Parchovany - žiadosť o navýšenie finančných prostriedkov 

 

Riaditeľ základnej školy dal žiadosť o navýšenie finančných prostriedkov navýšením 

rozpočtu školy na rok 2022 z dôvodu nepostačujúcich prostriedkov na ukončenie rekonštrukcie. 

Starosta obce informoval poslancov, že riaditeľ základnej školy žiada o 7000 eur na dokončenie 

rekonštrukcie kotolne a sociálnych zariadení. Starosta otvoril diskusiu na túto tému. Starosta 

obce dal návrh na navýšenie rozpočtu iba o 5000 eur, nakoľko tak bol prvotne dohodnutý  

s riaditeľom ZŠ. Poslanec pán Bača navrhuje zostať pri pôvodnej sume 7000 eur. Starosta obce 

dal teda hlasovať za navýšenie finančných prostriedkov rozpočtu pre rok 2022 podľa návrhu 

vedenia školy a poslanca Mgr. Jána Baču vo výške 7000 eur.: 

 

Hlasovanie: za: 4, Jaroslav Antolík  

 Mgr. Ján Bača 

 Ján Obrin 

Mgr. Marián Hazuga 

 

proti: 0,  

 

zdržal sa: 3, Ing. Maroš Obrin 

  Stanislav Tutko 

Bc. Jozef Vaňo 

 

Poslanci hlasovaním schválili žiadosť riaditeľa základnej školy o navýšenie finančných 

prostriedkov rozpočtu na rok 2022 a prijali uznesenie č. 167. 
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8.3 HC Parchovany - žiadosť o pridelenie finančných prostriedkov 

 

Prezident hokejového klubu HC Parchovany predložil žiadosť o pridelenie finančných 

prostriedkov na rok 2023. Nakoľko sa im výrazne zvýšili náklady na prenájom športovej plochy 

o 50 eur/hod., žiada preto o finančnú podporu vo výške 2000 eur. Starosta obce otvoril diskusiu 

na túto tému. Poslanci sa vyjadrili, že šport treba v akejkoľvek forme podporovať. Po krátkej 

diskusii dal starosta obce hlasovať za príspevok pre HC Parchovany. 

 

Hlasovanie: za: 7, Jaroslav Antolík  

 Mgr. Ján Bača 

 Mgr. Marián Hazuga 

Ján Obrin 

Ing. Maroš Obrin 

Stanislav Tutko 

Bc. Jozef Vaňo 

 

proti: 0,   

zdržal sa: 0 

 

Poslanci hlasovaním schválili žiadosť HC Parchovany o finančný príspevok vo výške 2000 

eur na rok 2023 a prijali uznesenie č. 168. 

 

 

8.4 TOPAGRO - nevyhovujúci stav vozovky 

 

Starosta obce prečítal žiadosť spol. Topagro s.r.o. v zastúpení Ing. Martinom Girmanom. 

Vozovka smerom k mechanizácii na ul. Majerskej je v dezolátnom stave a poškodzuje vozidlá 

spol. Topagro s.r.o. a jej partnerov. Žiadajú zrekonštruovať aspoň jeden jazdný pruh. Starosta 

obce otvoril diskusiu k tejto téme. Rekonštrukcia celej cesty by bola nákladná pre obec, preto 

treba požiadať spol. Topagro s.r.o.  o spoluúčasť na rekonštrukcii. Ako dočasné riešenie sa 

dohodlo zaplátanie výmoľov na ceste. 

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie nevyhovujúci stav vozovky na ul. 

Majerskej,  požiadalo starostu obce o zabezpečenie zaplátania výmoľov a rokovanie s pánom 

Girmanom na spoluúčasti pri rekonštrukcii ul. Majerskej.  

K tomuto bodu nebolo prijaté žiadne uznesenie.  

 

 

8.5 Asfaltovanie ul. Krížnej 

 

Starosta obce informoval poslancov, že na základe požiadaviek obyvateľov by chcel 

vyasfaltovať aj ul. Krížnu po obchodné centrum GVP. GVP tam vytvára nové parkovisko 

a cestu by sme mohli spojiť od GVP po križovatku s ul. Hlavnou. Zboku budovy by sme spravili 

odstavné parkovisko vedľa nákupného centra Jednota a reštaurácie Pahulák. Na križovatke je  

stále problém so stojacou vodu a blatom pred ul. Hlavnou. Po krátkej rozprave dal starosta obce 

hlasovať za vyasfaltovanie ul. Krížnej od GVP po ul. Hlavnú s odstavným parkoviskom. 

 

Hlasovanie: za: 3, Ján Obrin 

Ing. Maroš Obrin 

Stanislav Tutko 
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proti: 2 , Mgr. Ján Bača 

Mgr. Marián Hazuga 

zdržal sa: 2, Jaroslav Antolík 

Bc. Jozef Vaňo 

 

Poslanci neschválili vyasfaltovanie ul. Krížnej od GVP k ul. Hlavnej. K tomuto bodu nebolo 

prijaté žiadne uznesenie. 

 

 

Ad 9. Záver 

 

 Starosta obce poďakoval poslancom za účasť na zasadnutí obecného zastupiteľstva. 

Poprial všetkým poslancom všetko dobré a následne ukončil zasadnutie obecného 

zastupiteľstva. 

 

 

 

Zapísal: Ing. Maroš Obrin 

 
         

         ...............................................  

       JUDr. Juraj Guzej 

            starosta obce 

 

 

Overovatelia: 

 

Jaroslav Antolík .............................. 

 

Mgr. Ján Bača  .............................. 

 

 


